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Ученик: Учителю, казахте, че сега е периодът на Края на Фа и Будите, 
Даосите и Боговете вече не са загрижени за въпроси на обикновените хора. 
Тогава защо вие сте загрижен? 

Учителя: Защото аз съм човек сред обикновените хора. Дори когато никой 
друг не е загрижен, аз съм. Това е нещо, което аз самият искам да направя. 
Въпреки това то не е нещо, което може да се направи, само защото някой 
получава идея в главата си да го направи. 

Ученик: Съпругът ми практикува [друг вид] чигонг. Има ли конфликт с 
моето практикуване на Фалун Дафа? 

Учителя: Вие практикувайте вашето, а той може да практикува неговото. 
Ако той иска да практикува Дафа, можете да го научите. Ако той не иска да 
практикува, тогава просто практикувайте вашето. Страхът е също привързаност. 
Това не е проблем, стига съзнанието ви да не се вълнува. 

Ученик: Нямам мисълта да се култивирам до високи нива и просто искам 
да остана на нивото на изцеление и добро здравословно състояние. Бих искал 
да попитам Учителя, мога ли да постигна Съвършенство? Ако следвам 
съвестта си сред обикновените хора на обществото, за да бъда добър човек, 
къде ще отиде душата ми, след като умра? 

Учителя: Ако нямате дори мисълта за самоусъвършенстване до високи 
нива, как бихте могли да постигнете Съвършенство? Вижте, проблемът е „аз 
нямам мисълта за самоусъвършенстване до високи нива“. Ако това е, откъдето 
започвате, тогава какво Съвършенство ще постигнете? Трудно е да се каже в 
какво ще се преродите в следващия си живот, но може би сте натрупали 
добродетел и сте извършили добри неща. Чрез правенето на добри неща, 
натрупването на добродетел и понасянето на трудности, може да спечелите 
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много добродетел. Тъй като не искате да се самоусъвършенствате, тя няма да 
бъде трансформирана в гонг, така че в следващия живот може би ще постигнете 
добра съдба в замяна. 

Ученик: Ако някои практикуващи направят изследване на „Книгата на 
промените“, ще бъде ли оказана намеса в тяхното самоусъвършенстване? 

Учителя: Нещата там вътре са само принципи от нашата галактика Млечен 
път, не по-велики принципи. Но Фа, който практикуваме, е по-велик - този Дафа 
е достатъчен, за вас да изследвате цял живот. 

Ученик: Тъй като си направих лифтинг на лицето, има малко силиконов 
каучуков материал в назалния ми мост. 

Учителя: Няма значение. Някои хора са ми казвали: „Направих си 
контрацептивна операция“ или „Имам нещо премахнато“. Това няма значение. 
Нека ви кажа, в истинското ви тяло то не е било премахнато. Трябва да 
практикувате въпреки това и всичко може да бъде култивирано. 

Ученик: Всеки път, когато си помисля за Фалун в ума си, потръпвам. Защо 
се случва това? 

Учителя: Ако човек е обладан от животно или дух, това може да се случи, 
но в семинарите се отървах от тях за огромното мнозинство от нашите ученици, 
с изключение на много малкото, които все още не бяха променили начина си на 
мислене и не бяха твърди относно култивацията. Когато се отървавах от тези 
неща, не изследвах повече. 

Ученик: Ако получаването на повишение е предопределено в живота на 
човека, тогава вярно ли е, че човек не трябва да работи усилено, за да се 
представи добре, и може да чака всичко да се случи, както е предопределено от 
съдбата? 

Учителя: Фа се преподава на самоусъвършенстващи се. Ако трябваше да 
кажа на един обикновен човек днес, че така работят нещата, той все още щеше 
да се бори и щеше да се напряга за неща, защото той е обикновен човек и не би 
повярвал [в този принцип]. Ето просто как са обикновените хора. Обикновените 
хора не вярват в това. Стига се до точката, където е неизбежно, че човек ще се 
бори и ще се напряга, за да получи неща. 

Ученик: Когато практикувам упражненията, тялото ми се люлее неволно. 

Учителя: Не се люлейте, не се люлейте неволно. Ако просто не можете да 
спрете да се люлеете, тогава отворете очите си и люлеенето ще спре. Правете 
това, докато не се люлеете повече. 

Ученик: Докато практикувам Фалун Дафа, особено докато практикувам 
второто упражнение - Фалун стояща  позиция - ръцете ми се чувстват сякаш 
държат маса от чи. Ако не я контролирам съзнателно, масата от чи ще 
дръпне ръцете навътре или понякога ще ги избута навън. 
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Учителя: Това е Фалун, който се върти. Това, което усещате, е просто 
усещането за Фалун, който се върти. 

Ученик: Ще има ли някакви негативни ефекти, ако правя упражненията, 
докато съм под въздействието на заклинанието „Лънйен“? 

Учителя: Казвал съм, че рецитирането на заклинания е всъщност молба да 
бъдете подсилени от тази практика. Вие имате моите Фалун и Тяло на закона да 
се грижат за вас, така че за какво рецитирате това? Искате ли да стоите в две 
лодки едновременно? Искате ли да добавите други неща към вашата 
култивация? Не е ли това вашето намерение? Няма да спечелите нищо по този 
начин. 

Ученик: Често се местя. Ще ми помогне ли вашето Тяло на закона да 
пречистя своето място на пребиваване? 

Учителя: Където и да отидат истинските самоусъвършенстващи се, ще им 
бъде помогнато. Ако просто искате домовете ви да бъдат изчистени, когато се 
местите, няма да получите нищо. Не съм дошъл тук, за да изчиствам къщата ви. 

Ученик: Ако прекратя упражненията, когато се появят образи, това ще 
има ли някакво влияние върху култивацията ми и подобряването на гонг? 

Учителя: Питате дали, когато видите образ пред очите си, това ще повлияе 
на практиката ви, ако спрете упражнението тогава? Няма ефект. Но често, когато 
образ се появи пред очите ви, най-добре е просто спокойно да го наблюдавате, 
докато отмине. Ако след като се появи не го гледате и все едно не го искате, 
тогава може би вашето състояние е сякаш се отказвате от него. Така че ние все 
още искаме да го гледате, но да не развивате привързаност. 

Ученик: Дали търсенето на интимен приятел или приятелка се брои за 
привързаност? 

Учителя: Много от нашите млади хора трябва да си намерят интимен 
приятел или приятелка и да създадат семейство. Самоусъвършенстването сред 
обикновените хора не означава, че трябва да станете монахиня. Това не е 
проблем. Тази наша практика е главно за самоусъвършенстване в тази сложна 
среда на обикновените хора. 

Ученик: След като детето ми посети семинара, той не можа да продължи 
да прави упражненията. Ще го защитава ли Фалун завинаги? 

Учителя: Ако човек не може да продължи да прави упражненията, тогава 
няма да се получи, нали? Човек трябва да продължи да прави упражненията. 
Дойдох да спася самоусъвършенстващи се, а не специално  да защитавам 
обикновени хора. 

Ученик: Когато усетя Фалун в тялото ми да се върти, понякога той 
променя посоката си, преди да завърши един кръг. Някои хора усещат Фалун да 
се завърта повече от сто пъти, преди да се завърти в другата посока. Защо 
това се случва? 
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Учителя: Това е, защото в началото, когато коригира неща в тялото ви, 
Фалун не следва определен модел. Той е интелигентно същество и знае как да 
наглася неща за вас, докато не бъдете настроени подходящо. Когато тялото ви 
приключи с настройването и след като сте напълно привикнали с него, той 
съвсем естествено ще се върти  напред девет пъти и след това назад девет пъти. 
Но в този момент няма да усещате нищо, няма винаги да го усещате. Всички 
знаем, че стомахът се движи бавно, но усещате ли стомахът ви да се движи? 
Когато [Фалун] стане част от тялото ви, когато се адаптирате към него, няма да 
усещате съществуването му. 

Ученик: Можем ли да кажем на онези, които не практикуват 
самоусъвършенстване, Фа и Небесните тайни, както ни ги е казал Учителя? 

Учителя: Не говорете небрежно на високо ниво с обикновен човек – той 
няма да повярва каквото му казвате. Ако той вярва, тогава можете да му кажете. 
Но в противен случай онези, които не вярват в това, ще подкопаят Дафа. 

Ученик: Ако един практикуващ може да се освободи от привързаности, 
може ли той все още да има отношението да се стреми упорито към неща и 
да прави всичко по силите си за постигането на неща? 

Учителя: На сегашното ниво е нереалистично да се иска от хората да се 
откажат от всичко и да бъдат в състояние на липса на намерение. На сегашния ви 
етап, въпреки че имам строги изисквания към вас, бидейки сред обикновени 
хора вие обезателно все още ще полагате усилия за лична изгода и няма голям 
проблем там. Но бавно, докато се подобрявате, всички тези привързаности 
трябва да бъдат намалени постепенно. Не е реалистично да го направите 
веднага. Също така казахте, че ще се откажете от привързаности, докато все още 
се стремите упорито към неща. Не е ли това привързаност само по себе си, за да 
искате да продължите да го правите? Въпросът ви си противоречи. 

Ученик: Вече използвах вашата снимка, за да осветя статуята на Буда, 
Будистките писания и светилището на Буда. Дали Тялото на закона върху 
статуята на Буда е ваше Тяло на закона? Мога ли да го кадя с тамян сега? 

Учителя: По принцип не правя тези неща и ние не се грижим за обикновени 
хора. Като самоусъвършенстващ се, ако наистина не вярвате в тези неща, ще 
бъде още по-трудно в бъдеще. 

Ученик: Веднага щом правя упражненията, се изпотявам целият. Това 
добро нещо ли е? 

Учителя: Разбира се, че е добро. Изпотяването по природа изхвърля лоши 
неща и то означава, че тялото ви е горещо. Когато хората имат здравословни 
проблеми, техните тела са студени. Това показва, че сте практикували добре. 

Ученик: За човек с велика добродетел, трябва ли много хора да паднат 
надолу и да загубят добродетел, преди той да може да събере велика 
добродетел? 
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Учителя: Човек с велика добродетел има велико търпение и може да 
издържи най-тежките трудности сам – какво общо има това с другите?! Не е 
така, че за да може той да се култивира до високо ниво, другите трябва да 
загубят добродетел. В процеса на самоусъвършенстване хората ще ви търсят, за 
да може да изплатите кармата, която дължите, освен ако не напуснете тази среда, 
за да се култивирате, в който случай ще трябва да преминете към друг начин за 
изплащане на карма. Дори тогава няма да сте вие, който се култивира, така че е 
задължително да се култивирате в тази среда. Хората неизбежно ще ви 
предизвикват, точно както вие неизбежно ще създавате карма сред обикновените 
хора. 

Ученик: Колко пъти трябва да правя упражненията за един ден? 

Учителя: Ако имате време, тогава направете повече; ако нямате време, 
тогава направете по-малко. Колкото и пъти, е добре. В началото е по-добре да 
правите упражненията колкото може повече. Вашето правене на упражненията 
укрепва механизмите. Истинското повишаване на гонг, промените в тялото ви и 
укрепването на способности са все резултати от механизмите, които сме 
инсталирали във вас. Вашето правене на упражненията укрепва силата на 
механизмите. 

Ученик: В обикновеното човешко общество е неизбежно човек да има 
всякакви мисли. Дали мисленето за различни неща ще изкриви формата на 
Фалун? 

Учителя: Формата му няма да бъде изкривена. Мислите в обикновения ход 
на работа и обикновените мисли са нормални в процеса на 
самоусъвършенстване. Ако винаги мислите за лична изгода или как да попречите 
на другите да ви направят неща, как можете да се подобрите тогава, като се има 
впредвид че мисленето ви е същото като това на обикновените хора? Това ще 
пречи на вашето подобрение. 

Ученик: Когато медитирам, има звук в ушите ми и съзнанието ми остава 
празно. 

Учителя: Това е хубаво нещо. Това означава, че вашите разсейващи мисли 
са изчезнали – това е много добре. Но трябва да сте наясно, че  практикувате. 

Ученик: Когато развиваме гонг енергия, трябва ли да се култивираме, 
докато главното съзнание (джу ишъ) поеме ръководството? 

Учителя: Това не е правилният начин да разглеждаме това. Подчиненото 
съзнание ще практикува заедно с вас и той също ще спечели гонг. Но в бъдеще 
той винаги ще съществува като подчиненото съзнание. Вие сте винаги главното 
тяло. 

Ученик: Когато правя упражненията, имам чувството, че съм в лек транс. 

Учителя: Ако се чувствате сякаш сте в лек транс, тогава просто отворете 
очи, за да правите упражненията. Не правете упражненията, докато сте замаяни, 
повече. 
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Ученик: Мога ли да легна по гръб, за да направя четирите движения за 
държане на колелото? 

Учителя: Не го правете по този начин. Не съм ви учил да го правите по този 
начин. Може би някои хора го намират за удобно и неуморително да правят 
упражненията по този начин, но как би могло това да е добре? Не можете ли да 
издържите това малко страдание, докато правите упражненията? 

Ученик: Когато медитирах в миналото, някои сцени се появяваха. Дали 
защото подсъзнанието беше изолирано, те спряха да се появяват? 

Учителя: Не се безпокойте за това. Не се привързвайте към него. Това е 
нещо, което се е случило в миналото, и каквато и ситуация да възникне в 
бъдеще, докато правите упражненията, просто я приемете по естествен начин. 
Докато не сте привързани към него, да видите нещо само по себе си е добро 
нещо. 

Ученик: Не присъствах на семинара. Ще видя ли резултати, ако често чета 
книгата и изучавам? 

Учителя: Онези, които не са посещавали семинара, но могат да изучават 
самостоятелно и наистина са способни да следват шиншин изискванията, които 
ръководят практикуващите, докато се самоусъвършенстват, могат да постигнат 
очевидни резултати по същия начин. 

Ученик: Какъв е най-ниският Статус на достижение на Буда школата? 

Учителя: Най-ниският Статус на достижение на  Буда школата е този на 
Архат. Под това няма Статус на достижение и самоусъвършенстващият се не е 
достигнал Статус на истинско достижение и не е отишъл отвъд Трите сфери. 

Ученик: Вярно ли е, че всички практикуващи Фалун Дафа, стига да са 
достатъчно прилежни, могат да достигнат до култивирането на Буда 
тялото? 

Учителя: Дафа е безграничен. Буда Фа е безграничен. Всичко зависи от 
усъвършенстването на вашето съзнание. Когато достигнете до култивирането по 
Закона отвъд Трите свята, култивирането на Буда тялото започва. 

Ученик: Не са ли подчиненото съзнание и главното съзнание два различни 
човека? 

Учителя: Всички те сте вие, само един човек. Те имат едно име и идват от 
утробата по същото време като вас, но всъщност са две съзнания. 

Ученик: Как да предаваме практиката и Фа? 

Учителя: Обсъждали сме въпроса как нашите практикуващи Фалун Дафа 
преподават упражненията, преди. Вие можете да ги преподавате и да ги 
предавате нататък. Когато предавате праведния Фа, вие натрупвате добродетел, 
вършите нещо добро и спасявате хора. Можете да го предавате и да учите хората 
за него, но не използвайте собствените си думи, за да учите хората за него. 
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Трябва да използвате каквото е казал Учителя и каквото е написано в книгите. 
Трябва да го правите по този начин. Това, което предавате, не е Фалун Дафа, ако 
когато говорите с другите примесвате някои от своите собствени мисли или 
някакви образи, които сте видели! Вие сте на собственото си ниво и принципите, 
които сте разбрали, не са цялостният Фа. Когато преподавам, съчетавам 
принципи от много високо ниво, така че вашите собствени неща не могат да 
ръководят хората. Въпреки че може да сте видели нещо или да сте узнали нещо, 
проблемът все още съществува. Освен това начинът, по който нашите 
практикуващи предават практиката, е изцяло доброволен; те правят добри неща 
и натрупват добродетел. Ако сте практикуващ, какво преследвате? Не 
преследвате слава и богатство, нали? Това, което търсим, са заслуги и 
добродетел, така че на никого не е позволено да събира пари. Също така никой 
не може да използва формата, която аз използвам, за да предава практиката. 
Добре е да организирате групи за обсъждане или всички да обсъждат нещата 
помежду си на местата за групова практика. Причината е, че вие не можете да 
преподавате този Фа. Някои хора може да кажат, че са училищни преподаватели, 
но това е нещо съвсем различно. Този Фа има изключително, изключително 
дълбоки вътрешни значения и предоставя различни видове напътствия на 
различни нива. Вие просто не можете да го преподавате. 
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